
Brezovica, 16.2.2024. 

ZAPISNIK 

S 34. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Brezovica održane dana 16.2.2024. u učionici 29 

Osnovne škole Brezovica s početkom u 16:30 sati. 

Nazočni članovi školskog odbora: Zdravko Lučić, Sanja Konjić, Ivan Petrić, Larisa Oreški Šebek, 

Jasenka Valašek, Smiljana Svedrović, Danijela Abramović 

Sjednici nazočan: 

Zapisničar: Sanja Konjić 

Ravnatelj: - 

Tajnik: - 

 

Predsjednik Školskog odbora Zdravko Lučić pozdravlja nazočne i otvara 34. sjednicu Školskog 

odbora. Utvrdio je da su nazočni 7/7 članova Školskog odbora i da se mogu donositi pravovaljane 

odluke.  

 

Predsjedatelj sjednice Školskog odbora predlaže usvajanje dnevnog reda:  

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika  33. sjednice Školskog odbora 

 

2. Prethodna suglasnost za zasnivanje radnog odnosa po provedenom natječaju 

 

3. Izvješće o provedenom inspekcijskom nadzoru u OŠ Brezovica 

 

4. Razno 

 

Predsjednik Školskog odbora ispričava ravnatelja koji je zbog sprovoda spriječen doći na današnju 

sjednicu. 

Uz poziv smo također dobili obrazac o „postojanju ili nepostojanju sukoba interesa“ članka 76. o 

javnoj nabavi za ispuniti i potpisati, međutim svim članovima je malo nejasno zašto mi trebamo 

taj obrazac ispunjavati jer nismo direktni naručitelji, mi samo dajemo suglasnost. Predsjednik 

Školskog odbora će se raspitati te ćemo dobiti odgovor na idućem sastanku. Također dodaje da je 

u školi inspekcija te da je i on sam „predsjednik“ bio na razgovoru koji je trajao nekih 45 minuta 

gdje je pitan pitanja poput: kako mi radimo, znate li statut škole, mogu li ljudi govoriti na Školskom 

odboru, dobivaju li pozive za sjednicu?... O tome više pod točkom 3. 

 

Ad.1. Usvajanje zapisnika  33. sjednice Školskog odbora  

 

Zaključak: Zapisnik 33. sjednice Školskog odbora se jednoglasno usvaja. 

 



Ad.2. Prethodna suglasnost za zasnivanje radnog odnosa po provedenom natječaju 

Dana 30. siječnja 2024. godine raspisan je natječaj za zasnivanje radnog odnosa za radno 

mjesto učitelja tjelesne i zdravstvene kulture na određeno puno radno vrijeme radi zamjene 

učitelja Darka Rogala koji je odlukom o imenovanju ravnatelja od 21. prosinca 2023. 

godine imenovan ravnateljem škole u drugom mandatu koji mu je počeo 5.veljače 2024. 

godine. Nakon postupka vrednovanja prijavljenih kandidata provedenog dana 16. veljače 

2024. povjerenstvo nadležno za vrednovanje kandidata je dostavilo zapisnik o 

vrednovanju, završno izvješće o provedenom postupku vrednovanja kandidata za navedeno 

radno mjesto i rang listu kandidata s ukupnim brojem ostvarenih bodova na usmenoj 

provjeri/procjeni znanja i razgovoru (intervjuu). Nakon uvida u dostavljenu 

dokumentaciju, temeljem članka 14. Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja Osnovne 

škole Brezovica, ravnatelj traži da mu Školski odbor izda prethodnu suglasnost za 

zasnivanje radnog odnosa sa niže navedenim kandidatom koji je ostvario najveći broj 

bodova u postupku vrednovanja kandidata za pojedino radno mjesto. 

 

1. Marinko Čuljak, profesor fizičke kulture za radno mjesto: učitelj tjelesne i 

zdravstvene kulture na određeno puno radno vrijeme, kao zamjena za učitelja 

Darka Rogala koji je imenovan ravnateljem škole, do kraja njegova mandata, 

ali ne dulje od 5. veljače 2029. godine 

 

Zaključak: Školski odbor se slaže te daje suglasnost ravnatelju za zapošljavanje 

učitelja tjelesne i zdravstvene kulture Čuljak, Marinko na određeno puno radno 

vrijeme. 

 

Ad.3. Izvješće o provedenom inspekcijskom nadzoru u OŠ Brezovica 

  

Predsjednik Školskog odbora obavještava članove da je u školi bio inspekcijski nadzor i to 

u ponedjeljak od 7.45 do 15.15h, te danas petak od 8:00 do 14:30h. Predsjednik Školskog 

odbora izvještava da su traženi zapisnici sjednica Školskog odbora, natječaji, Poslovnik o 

radu i ostala potrebna dokumentacija. Moglo se zaključiti da je glavni cilj provjere vidjeti 

je li sve bilo transparentno i zakonito pri izboru ravnatelja. U svakom slučaju sve je 

transparentno, zakonito i po pravilnicima. Članovi Školskog odbora imaju otvorenu 

komunikaciju i djeluju kao jedno tijelo.  

 

Zaključak: Svi članovi Školskog odbora imaju otvorenu komunikaciju i djeluju kao 

jedno tijelo, te smatraju da je cijeli proces odrađen transparentno i po zakonu i 

pravilniku o radu, i da inspekcija u OŠ Brezovica nije potrebna jer osim što narušava 

mir u školi, negativno utječe i na nastavno i stručno osoblje. 

 

Ad.4. Razno 

 

Također se postavilo pitanje zašto svi članovi Školskog odbora ne vode zapisnik, na što 

je predsjednik odgovorio da su se članovi usuglasili i da je kolegica Konjić samovoljno 

preuzela na sebe pisanje Zapisnika.  



 

 Predsjednik Školskog zaključuje sjednicu u 17:00h. 

 

Zapisničar:                                                                 Predsjednik školskog odbora: 

Sanja Konjić                                                            Zdravko Lučić 

 


